
Olot vol tenir veu en la gesti� dels pol�gons dels pobles ve�ns

L'Ajuntament olot�, el de les Preses i el Consell Comarcal han creat una

uni� econ�mica

OLOT | XAVIER VALERI

L'Ajuntament d'Olot vol tenir pres�ncia en les decisions que afecten els grans pol�gons industrials que l'envolten:

Begud� i les Coromines (Sant Joan les Fonts), Politger (Sant Jaume de Llierca), pol�gon de les Preses, i els

Morrals (la Vall de Bianya). La transcend�ncia de les zones industrials ve�nes en la vida dels olotins va ser un

dels principal motius de debat en l'aprovaci� de la integraci� funcional dels ens de promoci� econ�mica de la

Garrotxa, en el darrer ple d'Olot.

Aquesta uni� dels organismes de promoci� d'Olot, les Preses i del Consell Comarcal de la Garrotxa t� l'objectiu

de dotar els 55.855 habitants de la Garrotxa de les mateixes eines per a la cerca de treball i d'emprenedoria, les

quals �s a Olot (35.000 habitants), amb difer�ncia, on tenen m�s capacitat. En canvi, el que li manca a Olot �s

l'ofer ta de terrenys industrials i d'ind�stries que tenen els municipisque l'envolten. �s a dir, mentre l'Ajuntament

d'Olot disposa del servei d'orientaci� laboral m�s potent i del major nombre de treballadors, el volum m�s gran

de feina est� localitzat als pol�gons de pobles del costat.

El paper dels pol�gons ve�ns va ser posat sobre la taula pel por taveu socialista, Josep Guix, el qual va dir que "els

pol�gons industrials de la comarca s�n d'Olot" i va argumentar el dret "per q�estions de geograf ia i d'urbanisme,

les empreses s'han hagut d'instalálar a alguns municipis de la comarca". A par tir d'aquesta consideraci�, Guix va

aconsellar: "caldria fer una pol�tica de pol�gons industrials conj junta i va justif icar que "seria interessant, perqu�

molts ajuntaments petits no tenen infraestructura t�cnica per tirar endavant aquests pol�gons".

La "guerra pel seu compte"

El por taveu socialista va assegurar que "quan una empresa gran ha volgut fer una acci�, com �s el cas de

Tavil-Begud� (Sant Joan les Fonts), la qual ha fet una actuaci� al pol�gon de Sant Jaume de Llierca, s'ha trobat

amb uns tr�mits feixucs perqu� els ajuntaments petits no tenen prou capacitat administrativa per tirar-ho

endavant". Guix va dubtar de la colálaboraci� dels alcaldes dels pobles en la uni� econ�mica comarcal. En

aquest sentit, va dir: "pregaria els alcaldes de la comarca que s'afegeixin a la promoci� i no facin la guerra pel

seu compte".

D'inq�estionable va qualif icar Ignasi Mulleras (PxC) el lideratge d'Olot en la Promoci� Econ�mica. Des d'ERC,

Pere G�mez va considerar que en economia tothom estira la corda cap al seu cant�, per� va indicar que creia en

la bona voluntat del projecte d'uni�. "Vull dir que tothom intentar� escombrar cap a casa -va dir J�lia Sala (PPC).

La Populat va reblar: "si alg� vol instalálar una empresa al pla de Politger o a les Preses no li ho negaran"

Abans, en la presentaci� del projecte d'uni�, Estanis Vayreda (regidor de Promoci� Municipal per CiU), va

recordar que l'Ajuntament treballa per dotar les empreses de la ciutat de f ibra �ptica p�blica. A par tir d'aqu� va

indicar: "tamb� haurem de treballar perqu� la f ibra �ptica arribi a les empreses de la comarca".

"A qualsevol empresa que vingui a les Preses li posem la catifa" va dir Pere Vila (alcalde del municipi per CiU) en

refer�ncia al trasllat de Car tOlot al seu poble. En una entrevista a OTV, va descobrir: "els v�rem contactar amb

propietaris" i va afegir que "Car tOlot estar� situada entre Hilosa, Transpor ts Badosa i Bellapar t".

Ferran Puig (alcalde de Sant Jaume) va indicar que l'administraci� del seu poble ha procurat la instalálaci� de Tavil

a Politger en un temps record.
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